
ZÁPIS 

z 2. jednání Výkonného výboru SAS Mydlovary 

 

Výkonný výbor svolán místopředsedou spolku na základě určení předsedy. 

Dne: 28. Prosince 2019 

Přítomni: Miroslav Kamiš – místopředseda, Ing.Ingrid Poláková – pokladník, Milan Dolejší – 

supervizor, Jiří Bohdal – hospodář. 

Přítomni 4 členové z 5, VV je usnášeníschopný. 

PROGRAM: 

1) Zpráva o průběhu pingpongového miniturnaje 

2) Určení data kolaudace klubovny 

3) Dohoda na pozvání konkrétních osob na kolaudaci 

4) Možnosti odhlučnění místnosti s pingpongovým stolem 

5) Upřesnění průběhu akce „Silvestrovská prdelačka“ 

6) Předběžné stanovení programu akcí s úkoly 

 

Ad 1) Pingpongový miniturnaj proběhl dne 28.12.2019 za účasti 10 soutěžících. Zvítězil Míra Šimsa, 

druhý skončil Míra Kamiš, třetí Michal Majer. 

Ad 2) Přítomní členové Výkonného výboru se ujednotili, že oficiální kolaudace klubovny proběhne 

v sobotu 4.ledna 2020 od 19 hodin. 

Ad 3) Na kolaudaci bude oficiální písemnou pozvánkou pozvána starostka obce Mgr.Hana Chalupská. 

Bude jí předána kytice a poděkování za dar z obecních prostředků, za úhradu nákladů na opravu 

podlahy a za podporu činnosti spolku. Pozvánku napíše a předá a kytku koupí I.Poláková. Bohdal, 

Dolejší a Poláková je PRO písemné pozvání Šindelářů a předání jim malé pozornosti vzhledem 

k udržení dobrých sousedských vztahů. Pozvání a malou pozornost zajistí Inka Poláková. Kolaudace 

se dále zúčastní VŠICHNI členové spolku! 

Ad 4) Probíhala diskuze o možnostech odhlučnění místnosti s pingpongovým stolem. Hluk se nese 

převážně podlahou, která je stavebně propojena se sousedním domem Šindelářů. Její odhlučnění by 

bylo poměrně náročné. Částečně by se hluku zamezilo ale i odhlučněním stěn, protože mezi 

klubovnou a sousedním domem je pouze jedna stěna. Dalším částečným řešením by bylo možná i 

přestěhování Dětského klubu na místo klubovny se stolem a naopak. Věc bude nutno probrat se 

starostkou obce. 

Ad 5) Silvestrovská prdelačka začne v úterý 31.12.před klubovnou. K sezení poslouží  obecní dřevěné 

lavice a stoly, postaví se stan. Nutné je dořešit, zda je sedlecký stan ještě u nás, či jsme ho už vrátili. 

Brutar a ostatní náležitosti donese Jirka Bohdal. Sud přiveze Lukáš Kodl, platit ho bude rodina 



Chalupských. Dřevo dodá Michal Majer. Inka Poláková zjistí možnosti odkoupení svařáku (v 

krabicích) od obce a půjčení várnice z Mydlovaranu. Akce se začne připravovat v úterý dopoledne. 

Náklady na ni se rozpočtou mezi všechny členy spolku bez ohledu na jejich přítomnost či 

nepřítomnost (v současné době je to 13 osob). 

Ad 6) VV předběžně řešil program akcí spolku na příští rok. Úkolem pro VŠECHNY členy je připravit si 

na  sobotu 4.1.2020 „nástřel“ sportovních akcí, které by spolek mohl v roce 2020 realizovat 

(turnaje, něco pro děti, příp.něco pro všechny občany?) a všechny možnosti pomoci obci (práce 

v lese, zkrášlování apd.). Informování všech členů spolku o tomto bodu zajistí Inka Pol. Na základě 

sestavení programu bude nutné požádat co nejdříve o dotaci od ČEZu (žádost měla být podle 

Směrnice o dotacích podána už do 30.11.2019, ale to jsme teprve vznikali. Snad projde opožděný 

termín). 

 

 

Zapsala Ingrid Poláková 

 


